

វគ្គ ម៉ោង១អប្រាត្រយប់ផ្សំដំណេក

គេនៅតែឮសំឡេងនាងយំយ៉ាងខ្សោយៗ។

នេះជាគ្រប់យ៉ាងដែលម៉ូស្តាវរំពឹងចង់បានទុកមកយូរហើយ។ គេចង់ឲ្យនាងយំច្រើនជាងនេះទៅទៀត បាននាងស្រែកខ្លាំងៗឡើងកាន់តែល្អ។

មនុស្សស្រីម្នាក់នេះមានមុខរឹងខ្លាំងណាស់ ឆន់ទ្រាំឈឺបានល្អបំផុតហើយ។ នាងមិនស្រែកឬមួយក៏និយាយប្រកែកទាល់តែសោះទាំងដែលរាងកាយរបស់នាងដែលកំពុងឈឺចាប់ខ្លាំងចំពោះរាត្រីដំបូងនេះ នៅតែអត់ធ្មត់ទ្រាំទ្របានដល់បីដងរួចមកលួច យំខ្សឹកខ្សួលបែរខ្នងគេចមុខម្នាក់ឯង។

ខណៈនេះខាងប្រុសកំពុងដើរត្រឡប់ទៅរកគ្រែវិញជាថ្មីទៀតហើយ។ បែបជានាងដឹងខ្លួនថាគេមកដល់ នឹងលុតជង្គង់មួយជ្រៅៗខ្លាំងៗលើពូក ដឹងថានឹងមានអ្វីបម្រុងកើតឡើងទៀតបានជាស្រីងាកមកយឺតៗចម្ងាយខ្លួនគេចចេញយ៉ាងលឿនបំផុត។

ម៉ូស្តាវឃើញទឹកមុខនាង ភ័យដែលថ្កាស់ប្រឡាក់ ខំយកដៃជូតខ្លាចគេឃើញនាងយំខ្លាចគេអន់ចិត្តដឹង ប៉ុន្តែប្រុសយើងនៅតែរុលចូលយ៉ាងសប្បាយក្រអឺតមុខ។

គេឈានជង្គង់ឡើងដល់លើពូកទាំងសងខាង ព្រមទាំងរំកិលចូលទៅរកខ្លួននាង។ ដៃគេមួយលូកទៅទាញខ្លួនដែលខិតចេញនោះឱ្យនៅឆ្ងាំងវិញខិតទៅទៀតលែងបាន។

ទង្វើគេធ្វើឲ្យនាងដូចជាក៏យស្លេកដេកផ្លាវដូចជាទន់ខ្លួនឆ្លើយ សម្លឹងគេដោយសង្ស័យ។ ប្រុសមាឌធំធ្វើមុខស្នើខាំមាត់តិចៗភ្នែកសម្លក់នាង ដូចជាប្រាប់ថាដល់ពេលទៀតហើយ។

នាងមានសភាពឆ្ងល់ជាខ្លាំង ប៉ុន្តែមិនហាមាត់និយាយអ្វីទាល់តែសោះ ចម្ងាយខ្លួនយឺតៗទៅរកគេមកគ្រែ តែត្រូវខាងប្រុសលូកដៃម្ខាងច្បាមចង្កេះជាប់។

ស្រាប់តែលើកនេះ មិនដូចបីលើកមុនដែលនាងខាំមាត់ទ្រាំស្ងៀមឱ្យម៉ូស្តាវរុករាននាងបិទភ្នែកទទួលយកការឈឺចាប់ផ្ទុនៗទៀតបែរជាលើកដៃដណ្តើមភ្នែកមកវិញមិនឱ្យគេទាញសម្រាតចេញ។

នាងអង្វរខ្សាវៗគួរឱ្យអាណិតថា៖

«កុំធ្វើចឹងទៀត ច្រើនដងហើយ!»

ខាងប្រុសសង្កេតឃើញមាត់នាងស្លេកងាំងដូចខ្សោះឈាម តែគេមិននិយាយអ្វីបែរជាប្រើ
កម្លាំងទាញច្បាមក្នុងសម្លីចេញមួយទំហឹងលេចត្រដាងរាងកាយសទន់ដែលស្រីខំបិទបាំង
ប្រទាញការពារ។

សម្លឹងនាងដោយកែវភ្នែកពីក្បាលដល់ចុងជើងដោយកែវភ្នែកគ្មានមេត្តា ម៉ូស្តាហារនិយាយ
៖

ចេះរួមមាឌតូចជាងមុនទៀត? មកពីភ័យឬក៏ឈឺ?

នាងលេបទឹកមាត់ផ្សើមបំពង់កសម្លឹងគេនេះចង់សុំចិត្តមេត្តា។ ទោះជាស្រីតូចមិននិយាយ
តែចិញ្ចឹមនិងភ្នែកនាងកំពុងប្រាប់គេថា នាងឈឺណាស់។ គេសម្រុកប៉ុន្មានពីកមកហើយ ខ្លាំង
ៗ ធ្ងន់ធ្ងន់ពេកណាស់ សមដែរទេនៅយប់ដំបូងទើបរៀបការ។ គេអនុវត្តលើនាងដូចជាមនុស្ស
មានគំនុំ មិនមែនជាមួយប្រពន្ធដែលស្រឡាញ់ពេញចិត្ត។ គេក៏ចេះសួរ និងដឹងឮដែរថានាងឈឺ
ដែរអីម្តេចនៅតែចង់បន្ត?

តែខាងប្រុសមិនខ្វល់នឹងភាសាភ្នែកដែលអង្វរករ គេខាំបបួរមាត់ស្អាតស្លើង និងលូកដៃទៅ
រកទីអាចំកំបាំងដែលនាងខំបែរភ្លៅភ្លៀតបាំង។ គេទាញទន្ទឹងទន្ទែងជាមួយនាងរហូតដល់គ្រប់
យ៉ាងអាក្រាតខ្លាំងទទេស្អាត នៅចំពោះមុខគ្មានអ្វីបិទបាំងទើបអស់ចិត្តមាន៖

ពេលដែលរកតែនឹងឱនទ្រោបក្បាលទៅរកក្បាលពោះរាបស្មើរបស់នាង ម៉ូស្តាកំណាចនេះ
នៅឆ្លៀតងាកមកសម្លឹងមើលនាងជាមួយកែវភ្នែកវាហ៊ីចង់ប្រាប់ថាទារុណកម្មនេះទើបតែជាការ
ចាប់ផ្តើមទេចន្ទកាន។

ចន្ទកានជាកូនក្រមុំរបស់គេ។ ពួកគេទើបតែរៀបការ នាងមិនដឹងថាគ្រប់យ៉ាងជាគម្រោង
ទេ។

តូចតន់លូកដៃស្លើងៗមកខ្ទប់បាំងយាត់មុខគេដែលឱនមក។

«គេងទៅប្តី យប់ជ្រៅហើយ!»

ពាក្យសម្តីរបស់ចន្ទកានហាក់ចាក់ទម្លុះបេះដូងរឹងមាំកកស្ទះទៅដោយគំនុំរបស់ម៉ូស្តា។
ទោះស្រីកាន់តែទន់ភ្លន់ មិនទ្រគោះបោះបោកខឹងកើតទោសៈដាក់ប្តី តែសម្តីនាងនៅតែផុយដូច
អាវុធច្រេះចាក់មកបេះដូងទឹកកកនេះបានត្រឹមមួយភ័បដួលរលាយខ្យល់ខ្លួនឯង។

បេះដូងនេះនៅតែមិនទន់ជ្រាយ។

ម៉ូស្តាចចេសវាសដៃនាង ចេញបង្ខំខ្លួនចើបពាសពេញរាងកាយតូចយ៉ាងរន្តើនតាមចិត្តគេ ប៉ុនប៉ង។ ព្រោះប្រុសរំពឹងទុកឱ្យនាងខឹង ជេរប្រទេច ឆ្ងាស់ឆ្លើមដាក់ នឹងអាណិតបានលេស ដល់នាងឱ្យជាំពេញខ្លួនក្នុងយប់ផ្សំដំណេក បង្ហាញផ្លែនឪពុកនាងនៅពេលព្រឹកឡើង។

នាងមិនធ្វើ បែរជាយំតិចៗព្រោះឈឺខ្លួនពន់ពេក។

ម៉ូស្តាចនឿតសង្វាក់ចើប សំឡេងមួយសួរគេឡើងថា ហេតុអ្វីខ្ញុំត្រូវធ្វើបាបមនុស្សស្រីម្នាក់ ដែលបន្តនិយាយល្អៗជាមួយខ្ញុំ ហេតុអ្វីចិត្តមួយចេះតែបានមករារាំងខ្ញុំមិនឱ្យធ្ងន់ដៃតាមគំនុំ៨ ឆ្នាំ?

ប៉ុន្តែម៉ូស្តាចនៅតែចេស ចង់មើលថាតើកូនស្រីអ្នកមានអាចដាក់អត់ទ្រាំនឹងការឈឺពោះ ឈឺកាយ ឈឺគ្រប់កន្លែងជាមួយភាពយោរយៅនេះបានដល់ព្រឹកទេ?

គិតហើយប្រុសបោះច្រមុះឡើងមកលើទ្រូងសងខាង ដែលនៅក្រហមរលាក ធ្វើឲ្យនាងក្រ ញែងខ្លួន រើបម្រះព្រោះខ្លាចឈឺបន្ថែមពីលើកាយដែលកំពុងឈឺស្រាប់ ប៉ុន្តែហត្ថទាំងទ្វេរបស់ នាងត្រូវគេគ្រងចាប់អស់ ក៏កម្លាំងវើបានត្រឹមតែខ្លួនតិចៗដោះមិនរួចពីទណ្ឌកម្មកំណាចឡើយ ។ដោយសារឈឺខ្លាំង និងឆ្ងល់ចំពោះភាពគ្មានករុណារបស់ប្តីហើយបានជានាងនិយាយតិចៗ៖

«ហេតុអី?»

គេនៅតែមិនខ្វល់ឆ្លើយអ្វីទាំងអស់។ ស្រីខំនិយាយអង្វរទៀតយ៉ាងរអាក់រអួល៖

«អូនឈឺខ្លួនណាស់ចាំស្តែកទៅណា!»

ហិង្សាពួកក្សេមក្សាន់ ចិត្តនាយរឹតតែខំធ្វើរឹងដូចជាមិនមានបេះដូងមិនចេះអាណិត។ តែតាម ពិតគេក៏ ជាមនុស្សមិនមែនជាសត្វតិរិច្ឆានទេ គេបន្តនេះមិនបានយូរសោះរកតែបែរខ្នងប្រះដេក តាមនាងអង្វរដែរស្រាប់តែងាកឃើញបន្ទប់នេះសែនទំនើបឥតខ្ចោះ ជាផ្ទះកូនក្រមុំដែលមាន ឪពុកជាសេដ្ឋីលួចទ្រព្យអ្នកដទៃ។

គេនឹកដល់ថ្ងៃដែលឪពុកនាងបានបណ្តេញបងប្រុសគេចេញពីកន្លែងធ្វើការ ប្លន់គ្រប់យ៉ាង ដែលពុកគេនិងបងគេខំសាងមកជាមួយយូរមកហើយ ទាំងក្តីអាម៉ាស់យប់ដៃដែលបងគេ ក្រឡាប់ឡានស្លាប់តែឯងព្រោះខូចចិត្ត។ ពេលបុណ្យសពបងប្រុសមិនទាន់ចប់ផង បងប្រុស របស់នាងបានផ្តាច់ពាក្យជាមួយបងស្រីរបស់គេទាំងគ្មានហេតុផលទោះជាពួកគេភ្ជាប់ពាក្យ

ជាមួយគ្នាយូរមកហើយ ប្រហែលដោយសារតែឃើញឪពុកយើងស្លាប់ របររកស៊ីឆក់ដណ្តើមអស់។

ក្រោយពេលដែលឪពុកម៉ែស្តាយស្លាប់បាត់បង់ជីវិតព្រោះគាំងបេះដូង អ្នកម្តាយគេទទួលយកការពិតមិនបានក៏ខកចិត្តទន់ខ្សោយទៅស្នាក់នៅក្នុងមន្ទីរពេទ្យច្រើនជាងនៅផ្ទះ។

ម៉ែស្តាយដឹងថាបងប្រុសធំគេនៅមានហ៊ុនតិចតួចនៅសល់ក្នុងក្រុមហ៊ុននេះក៏ត្រូវឪពុកចន្ទកានដកតំណែងធំចេញរហូតខូចចិត្តបើកឡានគ្មានគោលដៅដល់គ្រោះថ្នាក់ស្លាប់។ គេគិតម្នាក់ឯងដោយឈឺចាប់ថា ទីបំផុតសូម្បីទំនាក់ទំនងចុងក្រោយរបស់គ្រួសារយើង គឺការភ្ជាប់គ្នារវាងបងស្រីខ្ញុំនិងបងប្រុសធំគេក៏ត្រូវផ្តាច់ដែរ។ បងស្រីខ្ញុំដែលធ្លាប់តែជាមនុស្សផ្តល់ភាពកក់ក្តៅស្ងួតបូក ចេះលួងលោមបួន មិនឲ្យបួនបាក់ទឹកចិត្តទីបំផុតគាត់បានបាក់ទឹកចិត្តដោយស្ងប់ស្ងាត់ខ្លួនឯង និងជ្រើសរើសយកផ្លូវមួយដែលគ្មានអ្នកណាស្មានមិនដល់។

គិតហើយគេគម្រាមកូនក្រមុំតិចៗថា ៖

«ឈឺស្អី? ទើបតែលើកទីបួន! ស្រីគេដេកជាមួយប្រុសៗដប់ម្ភៃនាក់ផង!»

គេបញ្ឆេះកំហឹងចិត្តខ្លួនឯងនិងសួរនាងទាំងមូលម៉ៅក្តៅចិត្តរួចចាប់ផ្តើមសម្រុកសារជាថ្មី ទៅកាន់សមរម្យដែលខ្លាំងក្លាញថាឈឺចាប់មិនចង់ប្រយុទ្ធតទល់ទៀតឡើយ។

ទីណាដែលនាងចង់រាំងគេកាន់តែសម្រុកទៅទីនោះ ធ្វើឲ្យលើកនេះទឹកបាក់ទំនប់កាន់ស្រែកទ្រហើយរំលាន់ចេញមកពាសពេញបន្ទប់ផ្សំដំណេក។

«ម៉ែស្តាយៗឈប់ទៅ ខ្ញុំឈឺខ្លាំងណាស់»

ខាងប្រុសហត់គយូសនៅក្រោមការសម្តែងកម្លាំងដាក់ទណ្ឌកម្មដែលខ្លួនបានបង្វឹករង់ចាំអស់ពេលជាយូរមកហើយ។ ទីបំផុតគេអាចធ្វើឱ្យស្រីម្នាក់នេះចុះនរកបានហើយ ទាំងនាងយំស្រែកដូចបែកអាកាសដៃនាងញ័រទប់ស្មាគេមាត់ស្លាំង ទឹកមុខឈឺចាប់បែបណាក៏ប្តីកំណាចមិនព្រមឈប់ រហូតទាល់តែបានសម្រេចបំណងលើកទីបួនហើយផ្ទារទៅម្ខាងដេកសម្រាកធ្វើព្រងើយ។

សាច់ខ្នងស្រីដែលនៅប៉ះពីក្រោយខ្នងម៉ែស្តាយឆ្អឹងខ្លាំងណាស់ ដូចជាមានន័យថានាងយំគគ្រកខូចចិត្តដោយប្តីមិនខ្វល់មិនចេះថ្នាក់ថ្នម។

ខាងប្រុសញញឹមម្នាក់ឯង។ គេគិតថាទោះបីជាការឈឺចិត្តឬក៏ឈឺខ្លួន គេគួរសប្បាយចិត្ត ទាំងអស់ បន្ថែមពីនោះប្រុសនិយាយឱ្យទាំងមិនបែរមើលនាង៖

«បានយំហើយយំឱ្យខ្លាំង កុំភ្លេចយំម៉ាហើមភ្នែក ព្រោះស្បែកហ្នឹងប៉ាអូន បងប្រុសរបស់អូនមក ញ៉ាំកាហ្វេជាមួយគ្នា ដើម្បីបានឃើញថា កូនក្រមុំមានសុភមង្គលយ៉ាងម៉េចខ្លះកាលពីយប់ផ្សំ ដំណេក!»

គ្មានជម្រើសទេពេលកាន់ខ្ញុំនិយាយដូច្នោះរងកាយត្រូវកម្ទេចជាចម្រៀករបស់នាងដែល មិនសមថាស្បែកក្រោកដើររួចនេះខំបែរមករកខ្ញុំ លើកដៃមួយមកដាក់លើខ្ញុំ។

«កុំហៅពួកគេអី!»

នាងនិយាយតិចៗ ។

ម៉ូស្តាច្យាស់ហើយថាស្រីកាន់របស់គេ កុំថាឡើយចេញទៅញ៉ាំកាហ្វេជួបបងប្រុសនាង ឬ ជួបឪពុករបស់នាង ឬជួបមនុស្សក្នុងផ្ទះនេះ ប្រហែលតែក្រោកទៅបន្ទប់ទឹកផងក៏ទៅមិនរួចដែរ ។ ប្រុសគ្រវាសខ្លួនក្រោកចោលដៃស្រឡានរបស់នាង។

គេដើរយ៉ាងមាំឡាយឆាយសំដៅមកក្នុងបន្ទប់ទឹកដ៏ធំមួយលុបលាងមុខខ្លួនឯងខណៈទ្រូង នេះពោរពេញទៅដោយជ័យជម្នះ។ ម្ចាស់គំនុំឈរយ៉ាងយូរសម្លក់កែវភ្នែក ត្រជាក់ដូចទឹកកក របស់គេចិត្តមួយនិយាយស្ងាត់ថា បងលីសា បងម៉ូណា អ្នកទាំងពីរនៅឋានសួគ៌មានឃើញខ្ញុំ ដែរ? ខ្ញុំកំពុងតែបានសងសឹកហើយ! ឆាកទីមួយចាប់ផ្តើមហើយ! ទោះបីមិនសូវទាន់ល្អមើល ប៉ុន្តែនឹងល្អមើលជាងនេះទៀត! សូមវិញ្ញាណក្ខន្ធបងៗទៅកាន់សុគតិភព! អាចន្ទវុធ អាប្រុស ក្បត់ចិត្តបងលីសា ជិតនឹងបានឃើញសភាពចុះនរកវើមិនរួចរបស់ប្អូនស្រីវា ទាំងដើរមិនរួច ភ្នែកហើមមិនបានដេក ស្តមស្តាំង ល្អិតល្អៃ កែងជាមនុស្សទៀត។

នេះជាអ្វី តែខ្ញុំគ្រាន់តែជូនជំនូនដល់គ្រូសារវាជាដំបូងតែប៉ុណ្ណឹង មានរឿងច្រើនទៀតពួកវា ស្មានមិនដល់ទេ ។

ប្រុសគិតសប្បាយចិត្តឱបភ្លើងក្តៅឡើងៗ បែរភ្លេចថាអ្នកណាម្នាក់កំពុងឈានមកពីក្រោយ ខ្នង។ គេជាមនុស្សដែលខ្លួនទើបតែបានរៀបការជាមួយពីព្រឹក នាងឈ្មោះចន្ទកាន គឺជាកូន ស្រីពៅនៃគ្រូសារនេះ ក៏ជា គ្រូសារដែលគេបានស្អប់ពេញក្នុងមួយជីវិតនេះទៅទៀត។

ទោះបីពួកគេស្លាប់សូន្យអស់ក៏នៅ មិនអាចសងបាននូវការឈឺចាប់ដែលបានបង្កើតមកលើ ដើមទ្រូង គ្មានខោអាវរបស់គេក្នុងពេលនេះផងទេ។

ម៉ូស្តាធ្វើមុខឌីមិនញញឹម តែបែរក្រោយផ្អែកខ្លួនទៅលើឡាបូលាងដៃ ក្រពាត់ហត្ថាសម្លឹង ប្រពន្ធតូចដែលដើរមកដូចជាមនុស្សមានជំងឺ។

គេធ្វើហឺពេលខាងស្រីទាញយកកន្សែងពោះគោសមួយលើជញ្ជាំងមកព័ទ្ធបិទបាំងជុំវិញ ចង្កេះ។

សក់កាន់រញ្ជើរញ្ជើ គ្របពាសពេញស្មារនិងដើមដៃ ដើមទ្រូង។ ភ្នែកនាងហើម មាត់ក្រហម ៗ មុខស្លេក ដៃជើងតូចស្អមឡើងៗដូចមានតែឆ្អឹង។

«ប្តីកុំហៅប៉ានិងបងធំមកញ៉ាំកាហ្វេស្តែកអី ចាំថ្ងៃក្រោយទៅបានទេ?»

ប្រុសបិទមាត់មិនឆ្លើយទោះបីនរៈនៅសម្លឹងចំភ្នែកប្រពន្ធសម្រាប់ ចាំមើលថានាងដោះ ស្រាយយ៉ាងម៉េចជាមួយនឹងគោលបំណងគេដែលកំពុងចង់ទូទាត់បំណុលជីវិត។

នាងរុំកន្សែងដៃរត្រឹមទ្រូងតែខ្លួននេះមើលទៅកាន់តែរួមតូចឡើងដូចជាប្រយុទ្ធគ្នាម្តងស្ងួត សាច់អស់ម្តងដឹង?

កាន់សម្លឹងម៉ូស្តា ទឹកមុខនាងស្រពោន លើកម្រាមទាំង១០មកកាន់ថ្នមកដៃរបស់ប្តី «យល់ព្រមណា កុំជួបអ្នកណាអីយើងទើបតែរៀបការរួច»

ម៉ូស្តាលើកដៃរលាស់ម្រាមដៃតូចចេញភ្លាមៗ។ ចន្ទកាន់ជ្រួញចិញ្ចឹមព្រោះហាក់ដូចជា ងឿងឆ្ងល់ចំពោះគេ ម្តេចចេញចរិតមកដូចជាស្តាប់ខ្លឹមនាង?

ប្តីម្នាក់នេះបានរួមសង្វាស់ជាមួយនាងបួនដងហើយ តែគេគ្មានស្មារញ្ជឹមសូម្បីតែម្តងផង ។ ក្នុងជំនួបដដែលនេះ នាងអាចនឹងច្រឡំថា គេស្រឡាញ់នាងខ្លាំងទប់ចិត្តមិនបានដឹង?

គិតហើយ បានជាម៉ូស្តារលាស់ដៃកាន់ចេញស្រែកថាឱ្យឮៗ៖

«ញឹកញាប់កាន់ដៃជើងស្តី? ពុតត្បុត!»

នាងងើបមុខសម្លឹងគេទាំងរលីងរលោងហើយសួរ៖

«បងកើតអី? មួយថ្ងៃនេះខឹងចិត្តជាមួយអ្នកណា? បងខឹងរឿងអី? ចេញចរិតប្លែកៗ»

ម៉ូស្តាមានបំណងមិនប្រាប់ហេតុផល ប៉ុន្តែពេលនេះឮនាងសួរគេចង់ឱ្យនាងដឹងឱ្យហើយថា គេចង់កម្ទេចនាង មិនមែនចង់យកមកជាភរិយាទេ។ សង្កត់នាងបួនដងនេះមិនមែនអត់សម្រស់ នាងមិនបានឡើយ។ គេជាមនុស្សមិនចេះនិយាយច្រើនប៉ុន្តែចាំនិងគុំរឿងនីមួយៗយូរណាស់ ។

នៅពេលកានសម្លឹងគេដូចជាចង់បានចម្លើយខ្លាំង ម៉ូស្តាខាំមាត់និយាយ៖

«គ្មានកើតស្តីទាំងអស់ កើតរោគចិត្ត ចង់ដេកជាមួយគ្នាអត់ឈប់មួយយប់ដល់ភ្លឺ ឬ?»

ប្រុសមាឌមាំនិយាយចប់កាលណាដើរកៀសចេញពីនាង បុកស្មាស្រីដែលកំពុងទប់សឹង រហូតចេញពីទីតាំងនាងឈរ។

ម៉ូស្តាមិននិយាយប្រាប់នាងអ្វីទៀតទាំងអស់។ នាងមិនដឹងការពិត មិនដឹងគេជាអ្នកណាក៏ ទុកឱ្យនាងដោះស្រាយបញ្ហាដោយស្វាត់ស្ងៀមបែបនេះទៅ។

គេចាកចេញទៅឈរមកវែងដា មិនខ្វល់ថាខ្លួនប្រាណនៅអាក្រាតផ្នែកលើបង្អួតមេឃ បង្អួតផ្កាយនូវអង្កត់សាច់ហាប់ណែនទាំងលើទាំងក្រោមពោះ។ ប្រុសសម្លឹងទៅទីក្រុងលាត សន្ធិងដោយញញឹមកំណាចម្នាក់ឯង ព្រោះថាមេឃកំពុងយុត្តិធម៌ផ្តល់មកឱ្យគេ លើកជូនគេនូវ អ្វីមួយដែលគេប៉ងប្រាថ្នាជាយូរណាស់មកហើយ។

បានជាន់ឈ្នីមនុស្សស្រីម្នាក់ជាត្បូងកែវនៃគ្រួសារមួយនេះ ទោះពួកគេមិនទាន់ដឹងថានាយ ជាអ្នកណា ហើយមិនដឹងថា ច្រើនឆ្នាំមកនេះបន្ទាប់ពីបាត់បង់បងប្រុសនិងបងស្រី គេបានតស៊ូ រស់ដោយរបៀបម៉េចខ្លះ ក៏ពួកមហាសេដ្ឋីដូចគេ ដល់ពេលសងបំណុលចាស់ថ្មីឡើងទ្រោម ហើយ។

មិនយូរទេ គេនឹងដឹងថាកូនស្រីគេរៀបការហើយ មិនមានអ្នកបម្រើឆ្វេងស្តាំដូចទម្លាប់ ដែល ពួកគេទំយើរនាង ថែមទាំងត្រូវមកបម្រើប្តីដែលមានចរិតឆ្មួតលីលាតាំងពីព្រឹកដល់ល្ងាចបែប នេះ តើពួកគេទទួលយកបានទេ សើចសម ដល់កែវសមទៀតដែរ?

ងូតទឹកទៅ នឹងបានមកតភាគទៀត!

គេបញ្ហាទាំងមិនបែរខ្នងមកមើលនាងទេ។

ស្ងាត់ណាស់ មិនឮអ្វីសោះ ប្រុសនៅដំអក់បន្តិចទើបដើរមកក្នុងវិញ។ សភាពខាងក្នុង
ខុសគម្រោងកុនសងសឹករបស់គេបន្តិចហើយ។ កាន់ទប់មិនរួចទេ នាងកំពុងគេងសន្លប់ឈឺលើ
តង្គីក្បែរទ្វារបន្ទប់ទឹក។

គេឈរសម្លក់រាងតូចដែលដេកមិនដឹងប្រាណក្នុងសំណុំកន្សែងពោះគោក្រាស់។ នាងឈឺ
ចាប់ឬនាងតក់ស្លុតពេកពេលដែលឮថា រៀបការប៉ះចំប្តីរោគចិត្ត?

«ក្រោកឡើងចន្ទកាន!»

ប្រុសបញ្ជា។

នាងនៅតែបន្តស្ងួតស្តឹងបិទភ្នែកស្តុប។

«ស្រីមាយា!»

ម៉ូស្តាដើរទៅក្បែរនាងដោយច្រត់ចង្កេះឱនមើល។

គួរហៅបងប្រុសនាង និងឱ្យភ្នែកសំណាញឡើងមកមើលសភាពកូនក្រមុំសន្លប់ដែរទេ?

ប្រុសឱនមកលើកត្រកងភរិយាឡើង។

គេចាប់អារម្មណ៍ថាប្រាណនាងក្រៅពេល។

ឡើងកម្តៅ?

គេសួរខ្លួនឯងហាក់ស្លន់ស្លោ។ មាឌធំដាក់ស្រីទៅលើសាឡុងទាញសណ្តូកជើងនាង វាស
សក់ចេញពីទឹកមុខដែលបែកញើសស្អិត រួចបែរទៅរកមើលយូរកាបូបគ្រឿងពេទ្យរបស់ខ្លួនមក
ដល់។ ប្តីស្ងួតកម្តៅឱ្យនាង រួចផ្ទៀងសម្លឹងនាងពីលើដល់ក្រោម។

បបូរមាត់ដីស្អាតតតបី ពេលពាក្យសម្រាប់ខ្លួនឯងទាំងអាការៈបារម្ភថា៖

«ក្តៅម៉្លេះ? កុំប្រាប់ថាប៉ុណ្ណឹងសោះស្លាប់ដែរណាចន្ទកាន!»